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Abstract (en)
[origin: WO2016038082A1] The invention relates to a suitcase (100) comprising a suitcase region (14) for receiving and transporting objects, and
transportation means that are arranged in the region of an underside (U) and/or a rear side of said suitcase region (14). Attached to said suitcase
(100) is a handle assembly (200) which, in a basic position, allows the suitcase (100) to be manoeuvred along a substantially horizontal surface and,
in a specialised position, allows said suitcase (100) to be manoeuvred so as to slide or roll along steps or an inclined surface, said handle assembly
(200) being able to be transferred from the basic position into the specialised position by means of a pivoting movement.

Abstract (de)
Koffer (100) mit einem Kofferbereich (14) zum Aufnehmen und Transportieren von Objekten und mit Transportmitteln, die im Bereich einer Unterseite
(U) und/oder Rückseite des Kofferbereichs (14) angeordnet sind. An dem Koffer (100) ist eine Griffanordnung (200) angebracht, die in einer
Grundstellung ein Manövrieren des Koffers (100) entlang einer im Wesentlichen horizontalen Oberfläche ermöglicht und die in einer Sonderstellung
ein Manövrieren des Koffers (100) gleitend oder rollend entlang einer Treppe oder schrägen Oberfläche ermöglicht, wobei die Griffanordnung (200)
durch eine Schwenkbewegung aus der Grundstellung in die Sonderstellung überführbar ist.
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